
 
 

FRAN 120: Intensive French II (3 units) 

Fall 2025 – University of Victoria 
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Horaire  

le mardi, le mercredi et le vendredi de 11 h 30 à 13 h 30 

Prérequis 

1 of the following: 

• FRAN 100 (Intensive French I, 3 units) 

• French 11 

• Permission of the SLLC 

 

Description  

Acquisition of language and intercultural competencies to enable reading, writing, speaking and 

comprehension at the intermediate level. Brings students to a A2 level of the European Common 

Framework for Languages.  

Ce cours vous permettra d’acquérir des compétences interculturelles ainsi que d’approfondir 

quatre compétences langagières (la lecture, l’écriture, l’expression orale et la compréhension) 

pour arriver à un niveau A2 du Cadre européen commun de référence pour les langues (CECRL).  

 

Manuel/Ressources 

• Biras, P. et al. Défi 2 : méthode de français, livre de l’élève + cahier d’exercices. Paris : 

Éditions Maison des langues, 2018. The two books are mandatory and are available for purchase 

at the UVic bookstore. You will need to sign up for an Espace Virtuel account to have access to 

the digital book and online exercises we are using for the course. 

Enseignante  

Catherine Léger ‖ Pronoms : elle/la/she/her ‖ cleger@uvic.ca 

Heures de bureau : le mardi et le mercredi, de 13 h 30 h à 14 h 30 et sur rendez-vous 

 

https://fr.wikipedia.org/wiki/Cadre_europ%C3%A9en_commun_de_r%C3%A9f%C3%A9rence_pour_les_langues
https://espacevirtuel.emdl.fr/
mailto:cleger@uvic.ca

